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Til bestyrelsen i DPAS 

 

Vedr. opstilling til udvalgspost i Udvalg for Digital Patologi 

 

Jeg opstiller hermed til den ledige udvalgspost i Udvalg for Digital Patologi. Jeg har stor interesse for 

udviklingen indenfor digital patologi, og har som næstformand i DPAS bestyrelsen været med til at 

nedsætte udvalget. Som formand for FYPA havde jeg også fokus på muligheder og fremtiden med den 

digitale udvikling, som bl.a blev italesat i FYPAs indlæg i DPAS 50-års Jubilæumsskrift. I bestyrelsesarbejdet i 

DPAS har vi løbende fulgt med i udviklingen på landets patologiafdelinger, bl.a. ved årligt møde med 

cheflægerne. 

Lokalt har jeg været og er fortsat en del af min egen afdelings digitaliseringsgruppe, stærkt forankret i 

opgaverne i forbindelse med vores igangværende overgang til digital patologi, fra gennemgang af 

udbudskontrakt, løbende orientering om processen for kollegaer til også at se på mulighederne – og 

manglerne – ved at anvende AI som hjælpeværktøj i den diagnostiske proces. Jeg ønsker nu at bidrage til 

arbejdet i DPAS Udvalg for Digital Patologi, hvor der er behov for at samle mest mulig erfaring med 

processen både i overgangen til digital patologi men også i kommende akkrediteringsarbejder for de fuldt 

digitaliserede afdelinger. Min viden og interesse for den digitale udvikling og erfaring med bl.a. organisering 

og afvikling af kursusdage mener jeg vil komme udvalget og dermed alle DPAS’ medlemmer til gode. 
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